



BOOTH LODGE

卜維廉旅館

商務及會議展覽住宿優惠 (2016 – 2017)
Business traveler & Exhibitor Accommodation Special Offer

訂房折扣優惠高達 40% off

附送一小時自助早餐 / 自助下午茶

- 顧客可免費享用會議室及相關設備兩小時及：
A meeting room and related equipment will be provided (2 hours) in FREE and
- 免費提供辦公室用品（文具，紙張）和 投影機
FREE office supplies (stationaries, papers) and a projector will be provided;
- 免費提供傳真，照片複印和打印服務(合共一百頁)
FREE fax, photo copy and printing service will be provided;
- 免費瓶裝水供應
FREE bottle water will be provided;

折扣金額價值高達港幣 **\$3,000**
HKD\$ 3,000 total amount of discount

條款及細則：

- 持有效參展入場門票 或 持個人名片 均可享用此優惠
- 符合條件之賓客最少預訂 3 間標準雙人客房 及 連續入住 2 晚即可享受 30% 訂房折扣優惠; 預訂 5 間標準雙人客房及連續入住 2 晚即可享 40% 訂房折扣優惠 並附送 一小時自助早餐 或 一小時自助下午茶*(二選一) · 設於會議室內享用
- 客房按雙人房(兩張單人床)房間為標準
- 房間數量有限，先到先得
- 救世軍卜維廉旅館保留權利更改任何上述條款，恕不另行通知

Terms and conditions:

- Please present a valid exhibitor admission ticket OR an individual card to enjoy this offer
- guests reserve minimum 3 twin rooms AND stay 2 nights can enjoy a discount of 30% off on published room rate
- Eligible guests reserve 5 twin rooms AND stay 2 nights can enjoy a discount of 40% off on published room rate with a FREE breakfast buffet (1 hour) OR FREE afternoon tea buffet (1hour) that providing in the meeting room
- Room type for a Standard Twin room
- Rooms are available on a first-come-first-serve basis
- The Salvation Army Booth Lodge reserves the rights to change any of the above terms without prior notice